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Vragen van het lid Alkaya (SP) aan de Minister van Financiën over het bericht 
dat de topman van ABN-Amro niet wil dat de overheid treuzelt met de verkoop 
(ingezonden 16 januari 2019). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht dat ABN AMRO topman Van 
Dijkhuizen in een interview aangeeft dat er met de verkoop van ABN AMRO 
niet getreuzeld moet worden?1 

Vraag 2
Bent u het met de topman eens dat een verkoopstop «heel schadelijk» zou 
zijn? Zo ja, waar baseert u dat op? 

Vraag 3
Klopt het dat ABN AMRO in voorbereiding op de toekomst verschillende 
scenario’s heeft uitgewerkt? Klopt het dat er ook toekomstscenario’s 
uitgewerkt zijn die de gevolgen van niet verkopen in kaart brengen? 

Vraag 4
Kunt u, zij het via NL financial investments (NLFI), de scenario’s over de 
niet-verkoop van ABN AMRO openbaar maken en aan de Kamer doen 
toekomen? Zo nee, waarom niet?

1 https://www.telegraaf.nl/financieel/2967060/zo-n-jaar-wil-je-niet-nog-eens-meemaken
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